
 
 
 

Referat for 68. bestyrelsesmøde i GF INDKILDEN 

Mødeleder: Flemming Kristensen, Referent: Peder Søndergaard 

Dato: Onsdag, den 29. november 2023 kl. 18.00 hos Mille Nymark Straszek nr. 88. 

Indbudte: Flemming Kristensen, Peder Søndergaard, Lars Ørsnes, Louise Holm, Mille Nymark Straszek, 
Henrik Daugaard Laursen, Lars Wamberg og Morten Otte 

Afbud:  

Punkt Emne Ansvarlig 

0.  Bestyrelsesmøde 

Næste bestyrelsesmøde:  

Dato: 

Onsdag, den 28.02 2024 hos Peder, Indkilde Alle 64.  

Varighed: 19.30 - ca. 22.00. 

 

 
 
Alle 

1.  Diverse v/formanden/næstformanden. 

Til salg: 

Indkilde Alle 28. 

Indkilde Alle 90. 

 

 

2.  Aktiviteter 
 
Nytårskomsammen. 

 

Søndag 31. december kl. 10-11 ønsker vi hinanden Godt Nytår - i år hos 
Dagmar og Peder i nr. 64. 

Foreningen byder på lidt godt af både vådt og tørt. 

 
Fastelavn 11/02 2024. 
 

Planlægning og udførelse. 
 
Indbydelse udvides eventuelt til at indeholde en større del af 
deltagerinvolvering. 

 

 
 
Peder 
 

 
 
 

 

 
 
Mille 

  



 

3.  Økonomi 

Status: 

Budget-regnskabs opfølgning. 

OK. Udvikler sig som forventet. 

DEAS har opkrævet 500 kr. for at skifte fra Nemid til Mitid. 

 

Forslag. 
Vi betaler både kontogebyr og gebyr for print af udskrift fra vores konto. 
Burde ikke være nødvendigt når vi har netbankadgang.  

Er det ikke regnskabsmæssigt ”nok” blot at hensætte et beløb til ”vej” 
fremfor at have en særskilt konto? Så kan vi slippe for det løbende 
kontogebyr?  
 
Det blev besluttet at der ryddes op på diverse konti for at reducerer 
vores gebyrer til Pengeinstituttet. 
 

 
 
 
Lars Ø 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
Louise 

4.  Park og event 

Kærholtstien projekt 
 

Det er utilfredsstillende at kommunen ikke løfter sin del tilfredsstillende. 
Vi har henvendt os til vores kontaktperson hos Aalborg Kommune. 

 
Svar fra Thomas Lam, Aalborg kommune 25/10 2023. 
 
I forhold til arealets størrelse og betydning for offentligheden, er det 
svært at forsvare den tid der efterhånden er brugt på opfølgning af 
denne opgave. Jeg erkender, at vi ikke er nået i mål efter hensigten.  
Da busketterne ikke har fået den nødvendige pleje vokser de meget 

langsomt. Det skyldes manglende resurser til at løfte opgaven. I år er 
driftsbudgettet reduceret betydeligt, hvilket går ud over vores 

prioritering. Det bedste jeg kan gøre er, at påpege den manglende pleje 
af busketterne. Desuden kan der plantes efter, hvis planterne er gået ud. 

 
Vi forsøger endnu en gang at invitere Thomas Lam til åstedsforretning til 
foråret. 

Miniarbejdsdag 29/10 2023 

Årets sidste aktivitet blev aflyst grundet kraftigt regnvejr. 

Forslag om at vores to timers rengøring i oktober flyttes til en hverdag 

fx. kl. 16. 

Der tilbydes 2 datoer hvor den dag med flest tilmeldte bliver 

arrangementsdag. Tages op senere. 

 

 
 
Flemming 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

 
 

 
 
 

Flemming 
 

 
 
 
 
 
 
Louise 

 
 
 

 
 
 



 

Kloak ved Duelco-husene. 

Regnvandsbrøndene kunne ikke følge med den store mængde regn i Oktober.  

Bioblokkene der ligger mellem Indkilde Alle og Indkildestrømmen er muligvis 

sandet til og skal evt. skiftes. De har en levetid på +/- 10 år, men har nu været 

aktive i 15 år. 

Tilbud på evt. udskiftning indhentet fra 2 kloakmesterfirmaer.  

Tilbud modtaget på henholdsvis ca. 50.000 kr. og ca. 85.000 Kr.  

Der blev drøftet flere løsningsmuligheder, og der indhentes et 3. tilbud hvorefter 

vi tager stilling til hvad vi gør. 
 

 
Peder 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 

 
Festtelt (opbevaring). 

Jyske Bank flytter fra afdelingen i Vejgaard i starten af oktober. 

Muligvis kan vores ejendele flyttes til ny afdeling på Göteborgvej. 

Der vil blive behov for hjælp og 2 trailere til at gennemføre flytningen. 
 

 
Lars Ø 

5.  Eventuelt 
 

Vendia Huset Status. 
 
Vi har taget kontakt for en drøftelse af fordeling af omkostninger til vintervedligeholdelse, 
kloak, vej og belysning. 
 
Vendia Huset har ikke vendt tilbage på vores henvendelse om deres bidrag. 
 
Vi videregiver sagen til DEAS for at tage sagen op med Aalborg kommune ang. en 
fordelingsnøgle på udgifterne. 

  
Unioo – nyt foreningssystem i Spar Nord,  

Er GF Indkilden compliant. Er vi klar til at være testpiloter på system? 
Så vidt det er oplyst, kan systemet også benyttes til at lave fælles 
gøremål/arrangementet (muligvis erstatte NemTilmeld). 

 
Ikke aktuelt for GF Indkilden da vi har DEAS og derfor er vi heller ikke 
testpilot på systemet. 
 

 
 
Flemming 
 
 

 
 
 

 
 
 
Louise 

 

 

Aktiviteter/kommende aktiviteter 
 

Oprensning af kloakker. Skal ske hvert andet år. Næste gang i 2025 

Fastelavn næste år. Ultimo året. 

Løbende opmærksomhed med ny bebyggelse mod vest og nord Ny bebyggelse 
mod vest og nord 

Mini arbejdsdag i oktober: Der tilbydes 2 datoer hvor den dag med 
flest tilmeldte bliver arrangementsdagen. 

September 2024 

 


